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DANILA KUMAR INTERNATIONAL SCHOOL 

Gogalova ulica 15, Ljubljana, Slovenija  

Telefon:  + 386 1 563 6820  

 
 

 

   

Zapisnik redne seje Sveta staršev z dne 30. 1. 2024 

Pričetek seje: ob 18.00 uri v dvorani. 
 

Prisotni: 
Inka Frolov, Špela Gorečan, Zlatko Vučenović, Jerca Praprotnik Kastelic, Nina Čibej, Grega Utroša, 
Jerneja Velkavrh, Dominika Gorup, Maja Bertoncelj, Tina Kodra, Vesna Jerman, Živa Kolman, Tomaž 
Zavodnik, Petra Škerl, Maja Vodopivec Crkvenjaš, Vedran Anžin Lončarić, Darko Movrin, Azina 
Pašagič, Jožica Zupan, Sabina Kosterov, Tadeja Marn, Aleksandra Ledinek, Melita Ponikvar, Janja 
Rožmarin Pagon, Vesna Križanec, Nataša Bečirović Šušteršič (nadomestnik), Saša Kovačič 
(nadomestnik) 
 

Opravičeno odsotni: Dušan Dumič, Tina Dumič, Maša Budnar Radilovič, Katarina Keber, Ana 

Jakopič, Vanesa Vista, Peter Trkman, vodja predmetne stopnje, vodje aktivov 
 

Vabljeni prisotni: 
Lina Doler, ravnateljica, vodja razredne stopnje, zapisnikarica  
 

Dnevni red: 
 

1. Pregled sklepov in zapisnika predhodne seje 
2. Analiza rezultatov prvega ocenjevalnega obdobja 
3. Vprašanja in pobude staršev 
4. Poslovnik o delu Sveta staršev 
5. Akcija Pomoč sošolcu 
6. Razno 

 

K 1.  
Ga. Vodopivec Crkvenjaš (6. b) pozdravi predstavnike staršev v Svetu staršev. Potrdi se sklepčnost 
predstavnikov Sveta staršev. Prosi za potrditev dnevnega reda. 

Sklep 1: Člani Sveta staršev potrdijo dnevni red seje.  

Ga. Vodopivec Crkvenjaš (6. b) povzame sklepe in zapisnik prejšnje seje Sveta staršev. 

Sklep 2: Svet staršev sprejme zapisnik in sklepe. 

K 2. 
Ga. Mihelič opraviči odsotnost vodij aktivov in obvesti o pomanjkanju strokovnih delavcev.  

Ga. Zajc povzame delovanje razredne stopnje. Pove, da se je delitev 2. razredov izkazala za pozitivno 
izkušnjo, saj sta se v manjših oddelkih izboljšala klima in delovanje. Na splošno je opaziti  večjo 
brezvoljnost otrok, kar se kaže v  neopravljanju domačih nalog, nekaj je tudi negativnih ocen. Možno je, 
da bodo nekateri posamezniki ponavljali razred. Glavnina je povprečna, povečuje se število otrok s 
posebnimi potrebami, učnimi težavami in stiskami. Pričakovanja so velika, hkrati pa otroci vsega ne 
zmorejo. Učenci so individualisti in tekmovalni, potrebno jih je usmeriti v sobivanje in medsebojno 
pomoč. Ga. Mihelič doda, da je nedopustno, da se jim pretirano streže, saj tako ne krepimo njihove 
samostojnosti. Stremimo k temu, da otroci postanejo odgovorni. Kritizira pretirano prijateljski odnos med 
starši in otroki.  

Ga. Zajc prebere povzetek prvega ocenjevalnega obdobja predmetne stopnje, ki ga je pripravila odsotna 
ga. Hazabent. Veliko učencev se spopada z izzivi odraščanja, kar skupaj rešujemo. Večina sledi tempu 
dela, redno dela domačo nalogo. Imamo nekaj izjemnih učencev, ki so dosegli odlične rezultate na 
regijskih in državnih tekmovanjih. Vse več je miselno odsotnih učencev. Pri takšnih učencih opažamo, 
da ne izrabijo dodatne učne pomoči, ki jim je ponujena. Vrzeli v znanju in spretnostih se večajo. Približno 
20 učencev nenormalno veliko izostaja od pouka in pri tem navajajo izmišljene izgovore, ki so sicer 
težko preverljivi. Učitelji radi delamo to, kar počnemo in to s srcem, tudi kadar je kakšna snov težka. 
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Verjamemo v napredek učencev, kar je naše gonilo. Ga. Mihelič doda, da otroci ne zmorejo več 
preživljati otroštva, kot se za otroka spodobi. Čedalje več je vlog staršev, ki šolo obvestijo o dodatnem 
dopustu otroka in izpostavijo, da otroku pripada pet prostih dni. Ravnateljica opomni, da je otrokova 
pravica, da obiskuje šolo, dolžnost staršev pa, da jim to zagotovijo. Pri takšnih otrocih, ki so pogosto 
odsotni, se opazi, da jim manjkajo socializacijski element, red in rutina.  

Ga, Mihelič našteje vrste pomoči v šoli: dopolnilni pouk, dodatne organizirane ure, ki so namenjene 
delanju domačih nalog, organizirano tutorstvo otrok, pomoč starejšega učenca mlajšemu, učenje 
učenja. V kolikor vaš otrok želi in potrebuje več podpore, nam to sporočite in dobil jo bo. Učenec se jih 
naj udeleži, kadar ne razume določene snovi ali ima težavo pri delanju domačih nalog. Doda, da se 
nekateri otroci, ki potrebujejo pomoč, ne poslužujejo nudene pomoči, ne obiskujejo dopolnilnega pouka 
ali individualne pomoči. Ga. Mihelič pove, da dopolnilni pouk ni obvezen in da je obisk le-tega odvisen  
izključno od zrelostne stopnje učencev in staršev. Termini dodatnega in dopolnilnega pouka niso spletno 
objavljeni, saj otroku tako odvzemamo možnost učenja samostojnosti in organiziranosti. Če se ne 
znajde, mu pri tem pomagamo učitelji. Ga. Vodopivec Crkvenjaš (6. b) izpostavi individualnost in 
tekmovalnost. Pogreša povezanost učencev. Ga. Rožmarin Pagon (9. c) poda pozitivno izkušnjo 
solidarnosti in pomoči med sošolci v devetih razredih. Ga. Mihelič opozori na neprimernost inštrukcij, pri 
katerih otroku povedo celoten postopek in rešitve. Otroka ne smemo voditi po nareku. Ga. Frolov (1. a) 
pozove, naj bodo starši previdni, kakšne inštrukcije in katerega inštruktorja najamejo za otroka. Kritizira 
rabo inštrukcij, pri katerih je to le prelaganje starševske odgovornosti. G. Kovačič (6. a) doda, da če 
otroku v 4. in 5. razredu odrediš inštrukcije, šoli odvzemaš korektni odnos, avtoriteto in njeno vlogo. Če 
otrok zavrača učitelja v 4. razredu, potem lahko pri 16-ih letih zavrača starša.  
G. Vučenovič (1. c) vpraša, kaj vpliva na to, da se oddelki razdelijo v več skupin. Ga. Zajc odgovori, da 
je glavno merilo številčnost otrok v oddelku in da je potrebno zaprositi, da se odredi dodaten oddelek, v 
kolikor pride do vpisa novih otrok. Obrazloži postopek deljenja v štiri oddelke letošnjih 2. razredov.  
G. Kovačič (6. a) vpraša, s kakšnimi izzivi se šola sooča zaradi pomanjkanja učiteljev. Ga. Mihelič 
odgovori, da so ravnatelji naredili splošno raziskavo, kolikšno je pomanjkanje učiteljev. Ministrstvo 
navaja, da v Sloveniji manjka 500 učiteljev, medtem ko ravnatelji ocenjujejo, da jih v resnici manjka 
5000. Ravnatelji in učitelji zapuščajo ta odgovoren poklic. Vprašati se moramo, kakšni so pogoji dela in 
kakšno povratno informaciji daje družba mladim z odnosom, ki ga ima do šole in učiteljev. Potrebno se 
je vprašati, kakšno družbo si želimo in kakšno je poslanstvo šole. Ga. Frolov (1. a) vpraša, kaj lahko 
naredimo. Ga. Mihelič odgovori, da imamo kot šolniki možnost in glas. Pozitiven primer, da imamo glas 
in moč, je organizacija Ljubljanskega festivala športa in Ljubljanskega maratona, na katerih se je zbralo 
ogromno ljudi. Ko se masa usmeri in da vedeti, da želi drugačen sistem, potem bomo tudi slišani. Ga. 
Praprotnik Kastelic (2. a) se vpraša, kdo bi še bil učitelj, kateri otrok si še želi postati učitelj ali zdravnik. 
Kritizira, da gledamo samo negativno. Dati moramo spodbudo, pozitiven vidik in znanje. 

Sklep 3: Zbor Sveta staršev soglasno potrdi seznanitev z analizo 1. ocenjevalnega obdobja. 

K3 
- ureditev parkiranja na šolskem parkirišču za starše 

 

Ga. Mihelič odgovori, da je šola odgovorna za otroke, ne starše, poziva k previdni vožnji in pravilnem 
parkiranju. Parkirnih prostorov je približno 20. Kar lahko naredimo je, da pokličemo redarje. Redarje 
obvestimo tudi, kadar so večji dogodki, kot je Pomoč sošolcu. Ga. Vodopivec Crkvenjaš (6. b) opozori 
na kulturo voznikov in poda primer svoje varne vožnje. Ga. Frolov (1. a) poda komentar na parkiranje 
na Rodičevi, neurejenih smetnjakih, nepravilno parkiranem rdečem avtu in nizkih vejah. Ravnateljica 
pove, da je območje zunaj zelene ograje in zelenja ob Rodičevi cesti javna, ne šolska površina. Nizko 
vejevje bo obrezano spomladi. Če ceste niso splužene, to ureja komunala.   

 

- sanacija šotora/obnova šole 
 

Ga. Mihelič pojasni, da so zamaknili sanacije in obnovo šole, vsa dela pa naj bi bila dokončana do konca 
leta 2026. K sanaciji šotora smo pozvali DUOL, podjetje, ki je šotor postavilo, saj so uporabljene folije 
očitno neustrezne. Svoje napake niso priznali, ponudili so nam zelo drago popravilo. Ker se bo šola v 
naslednjih letih temeljito prenavljala, tudi športno igrišče, šotora ne bomo dali v popravilo. Najprej se 
bodo dokončala dela v stavbi 1, nato bo sledila celostna obnova stavbe 3, skupaj s športnim igriščem. 
 

- sprememba kode za prevzem otrok 
 

Ga. Zajc odgovori, da je otroke je potrebno naučiti, s kom gredo lahko domov in komu lahko zaupajo 
svoje podatke. Otroke je potrebno naučiti, da znajo pogledati, kdo jih čaka oz. če jih zunaj ne čaka nihče, 
da se vrnejo nazaj v učilnico. Predstavniki staršev so pohvalili, da sistem funkcionira. 
 

- učenje učenja, spoznavanje tehnik učenja 
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Ga. Zajc pove, da je učenje učenja del vsakega predmeta. V 4. razredu se podrobno obravnava teme 

kot so učenje učenja, učni stili in koraki učenja. Temu je namenjen tudi del razrednih ur. V učenje učenja 

vključujemo poleg učiteljev še svetovalne delavce. Ni pa dovolj samo predstavitev, saj morajo učenci 

potem to še vaditi. Je dolgoročen proces.  

- časovna organizacija izobraževanj in roditeljskega sestanka 
 

Ga. Zajc zatrdi, da se lahko organizira tudi podaljšan roditeljski sestanek. V kolikor izobraževanje 
prekine roditeljski sestanek, da zmanjka časa za skupna razredna vprašanja in problematiko v razredu, 
je prvi korak, da se predlaga razredničarki podaljšanje roditeljskega sestanka po izobraževanju. Ga. 
Šušter (4. d) predlaga, da se roditeljski sestanek podaljša za 15 minut – torej da traja 45 minut. Ga. Zajc 
potrdi, da je to izvedljivo. 
 

- prilagajanje urnika (prenaporni petkov urnik) 
 

Ga. Mihelič predstavnikom staršev pokaže snop urnikov za eno šolsko leto. Sestava urnika, pri kateri 

nihče od učencev v kateremkoli oddelku od 1. do 9. razreda ne bi imel lukenj, je poseben izziv. Ga. Zajc 

doda, da so lahko vsi predmeti – tudi slovenščina, naravoslovje in tehnika, matematika …o ravno tako 

sproščujoči. V času dveh ur slovenščine je ponavadi književnost. Otroke je potrebno navaditi na delo.  

- načrtovanje ocenjevanj vsaj en dan po počitnicah 
 

Ga. Mihelič odgovori, da je preverila, ali so bila 3. 1. 2024 načrtovana ustna in pisna ocenjevanja. Pri 

nobenem učitelju niso bila načrtovana. Izjema je bil učenčev dogovor z učiteljem, da je lahko opravil 

neopravljen dolg - govorni nastop. 

- vnaprej znan urnik izbirnih predmetov  
 

Ga. Zajc odgovori, da je nemogoče vnaprej predvidevati urnike, še posebej v tako nepredvidljivih časih. 
Zaradi manka učiteljev se urniki usklajujejo še ob začetku šolskega leta. Naj bo izbira izbirnih predmet 
glede na interes otroka in ne glede na to, kdaj ga bo imel (npr. predura). 

 

- obveščanje o odpadlih urah izbirnih predmetov vsaj en dan prej, ureditev avtomatskega 
obveščanja 
 

Ga. Mihelič odgovori, da o odsotnosti učiteljev vedno obvestimo. Kdaj je obvestilo objavljeno, je odvisno 
od razloga odsotnosti in časa, ko učitelj obvesti šolo o svoji odsotnosti. 

 

- zahtevnejši pohodi v hribe/naravo za športne dneve 
 

Ga. Zajc odgovori, da šola spodbuja pohode, vendar je razpon v vzdržljivosti ogromen. Opaženo je, da 

veliko otrok zahtevnejših vzponov ne zmore. Šola poišče srednjo pot. Predviden je en pohod na vzpone 

letno. Na šoli se organizirana tudi interesna dejavnost pohodništva. Letos je odpadlo, zaradi odsotnosti 

učitelja, ki to po navadi izvaja. Sicer pa spodbujamo starše k družinskim pohodom v naravo. 

- termin letošnje zimske šole v naravi za 6. razrede 
 

Ga. Zajc odgovori, da sam termin šole v naravi ni odvisen od nas, temveč od tega, kdaj nam ga določi 

CŠOD. 

- zamik odhoda zadnjega šolskega avtobusa na 15.50 
 

Ga. Mihelič potrdi, da se problem pojavi enkrat tedensko v 9. razredu. Rešitev je, da učitelj učenca 

predčasno spusti iz razreda. Vozači naj povedo učiteljem. Ob razumljivem razlogu, otroke tudi prej 

spuščamo na kosilo. 

- neenakomerna razporeditev testov in ustnih vprašanj 
 

Ga. Mihelič je situacijo preverila. Pritrdi, da v enem tednu smeta biti največ dve pisni ocenjevanji. Glede 

drugih oblik ocenjevanja ni omejitev. V kolikor starši menijo, da gre za nepravilnost pri ocenjevanju, naj 

skladno z načelom postopnosti preverijo pri učitelju, nato pri razredniku … in v končni fazi prijavijo na 

inšpektorat. Opozori, da ni vsako preverjanje znanja tudi kontrolna naloga z ocenjevanjem.  

- prilagajanje pouka na priprave na NPZ v prihodnjem letu, izboljšanje priprav na NPZ, omogočanje 

dodatne ure pouka za pripravo na NPZ 
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Sporočilo ge. Hazabent je, da je ključ za uspeh sprotno delo, sledenje pouku in upoštevanje učiteljev. 
Tako bo uspeh zagotovljen. Vaja dela mojstra, ko mojster dela vajo. Ga. Marn (8. c) vpraša, zakaj 
heterogene skupine dobivajo različno količino vaj, in predlaga, da se to uravnovesi. Vpraša, zakaj se 
vse vaje ne nalagajo na Teams-e. Ga. Mihelič odgovori, da je vsaj pri matematiki večina vaj, ki niso v 
učbeniku, že objavljenih v Teams-ih. Učitelji zasledujemo iste standarde, uporabljamo enake učbenike, 
učenci pa pišejo enake preizkuse znanja. Opozori na avtonomijo vsakega učitelja, da ta sam odloči, 
koliko vaje potrebuje njegova skupina. Problem pa je, da učenci nalog ne delajo. Če preverimo in 
primerjamo povprečje posameznih skupin in oddelkov pri NPZ, učenci ne glede na različne učitelje v 
povprečju dosežejo isti nivo znanja. Ga. Ledinek (8. d) vpraša, kakšne tipe nalog dajejo v kontrolne 
teste. Ga. Mihelič odgovori, da v preverjanja umestijo podajajo različne tipe nalog, med drugimi tudi 
takšne, ki se pojavijo v NPZ-jih. Tako da je najboljša priprava na NPZ redno in sprotno delo učenca.  
 

- Lo.Polis 
 

O uporabi Lo.Polis je bilo govora že na prejšnji seji, vsebina je navedenega v prejšnjem zapisniku. 
 

K 4.  
Člani Sveta staršev so med gradivom za sejo prejeli tudi predlog prenovljenega Poslovnika o delu Sveta 
staršev OŠ Danile Kumar. Predlaga se še dopolnitev glede izpeljave seje tudi ob nesklepčnosti Sveta 
ter o načinu glasovanja v tem primeru (seja se izpelje brez glasovanja o podanih predlogih, glasovanje 
pa se izpelje naknadno na dopisni seji). V skladu s tem se dopolnita še 15. in 16. člen. 
 

Sklep 4: Predstavniki Sveta staršev soglasno sprejmejo posodobljen Poslovnik o delu Sveta 
staršev.  
 

K 5. 
Ga. Doler oznani, da bo akcija Pomoč sošolcu potekala 23. maja 2024. Obrazloži, da je to dogodek, na 
katerem se zbirajo namenska sredstva za učence oz. nadstandard. Na ta dan se ponavadi organizira 
več aktivnosti. Pozove, naj se javijo prostovoljci, ki bi pomagali pri sodelovanju in organizaciji. Nekaj 
sponzorjev in donacij že imamo. Prosi, da v kolikor poznamo znano osebnost, preverimo, ali bi ta bila 
pripravljena sodelovati oz. kaj darovati. Opozori, da se organizacija akcije začne že marca, ko bo 
organiziran sestanek za načrtovanje Pomoč sošolcem. Prosi, da se sestanka udeleži najmanj po en 
predstavnik vsakega oddelka. Ta oseba ni nujno član Sveta staršev. Ga. Vodopivec Crkvenjaš (6. b) 
spomni na pred leti sprejet sklep, da v kolikor se sestanka ne udeleži noben drug starš iz oddelka, se 
ga udeleži predstavnik oddelka v Svetu staršev. 
Ga. Lake, predstavnica Sveta staršev mednarodnega oddelka, izpostavi organizacijo International days 
na mednarodnem oddelku. Tam poteka bazar in različne zabavne aktivnosti in igre.  
G. Zavodnik (5. b) izpostavi primer sofinanciranja, ki ga je odobril Upravni odbor šolskega sklada, in 
sicer nakup dodatnih kompletov Spike za razredno in predmetno stopnjo za interesno dejavnost FIRST 
Lego League. Poudarek tega tekmovanja je na sodelovanju v skupini, kako si zastavijo nalogo in rešijo 
zastavljen problem.   
 

K 6. 
Predstavniki Sveta staršev se vrnejo na razgovor o problemu pomanjkanja učiteljev. Dobrega učitelja 
ne pridobiš z dobro plačo, učitelji odhajajo iz razloga nespoštljivega odnosa in razvrednotenosti te vloge.  
Pomembno vlogo pri tem imamo tudi starši, ki s svojim odnosom šoli oz. učiteljem izkazujemo 
spoštovanje in zaupanje ali ravno obratno. Šola je hvaležna vsem staršem, ki se zavedamo in 
spoštujemo vlogo in poslanstvo učiteljev, jih pri tem podpiramo in le-to prenašamo na svoje otroke. G. 
Lončarič (6. c) predlaga, da se povežemo z Zvezo aktivov svetov staršev Slovenije (ZASSS). Se apelira 
in izlušči konkretna problematika: pomanjkanje delavcev in finančni vložek države za področje VIZ. 
Ga. Vodopivec Crkvenjaš (6. b) bo kontaktirala ZASSS in poizvedla, katere so aktualne odprte teme.  
 
Sklep 5: Predstavniki Sveta staršev se soglasno strinjajo, da ga. Vodopivec Crkvenjaš (6. b) 
kontaktira predsednico ZASSS po elektronski pošti, posreduje informacije predstavnikom Sveta 
staršev ter se na podlagi le-teh določijo nadaljnje aktivnosti. 
 
Ga. Vodopivec Crkvenjaš (6. b) se zahvali vsem udeležencem za prisotnost in zaključi sejo. 

   
 Zapisala: Eva Kunej 


